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Thur 7 9 2020 1 54 28 PM

RE Infectie inhoudelijke adviezen Maak Samen Ruimte

Thur 7 9 2020 1 54 29 PM

[IMgp] heeftKliaifedl gesproken en we gaan hier inderdaad niet over en de bal teruggelegd Maar was wel interessant

om te horen dat een vrij grote groep bij BZK en VNG bezig is met partners om coronamaatregelen in de toekomst in

de gemeente vorm te geven met vrij ingrijpende adviezen bv moeten alle fietspaden in Nederland breder worden

Maar VWS is niet aangehaakt Misschien iets om bij VWS aan te kaarten ze over te tippen

Groetjes BESIen tiMCQ]

10 2e 10 2e |@rivm nlFrom

Sent dinsdag 7 juli 2020 14 54

10 2e 10 2e 10 2el@rivm nl

|@rivm nl

Subject FW Infectie inhoudelijke adviezen Maak Samen Ruimte

|@rivm nlTo

10 2eCc

Graag oppakken volgens mij gaan we hier niet over wij adviseren alleen over de kaders uitwerking in de regio Als

jullie anders hierover denken ook goed dank

10 2e 10 2e l@ggdru nlFrom

Sent dinsdag 7 juli 2020 13 50

To IB@rivm nl 10 2e @rivm nlm

10 2b

Subject Infectie inhoudelijke adviezen Maak Samen Ruimte

Cc

10 2eBeste

Op advies van 10 2e RAC mail ik u over het volgende

Maak samen ruimte

Vanuit de GGD regio Utrecht zit ik in het expertteam Maak samen ruimte Het Expertteam geeft landelijke
adviezen aan de gemeenten in Nederland over de inrichting van openbare ruimten met inachtneming van de 1 5m

maatregel

|voorzie ik het team van COVID inhoudelijke adviezen De adviezen die ik geef
onderbouw ik vanuit de beschikbare literatuur RIVM en mijn eigen kennis en ervaring
Ik ben het enige teamlid met een infectieziekten achtergrond

Als 10 2e

Voorbeeld van de adviezen die ik geef
• Gemeente wil de fietsers naar de autoweg brengen omdat fietsers geen 1 5 m afstand kunnen bewaren als

ze elkaar passeren

Mijn advies is fietsers hoeven niet naar de autoweg Passeren van een fietser valt onder vluchtig contact

Daarnaast vindt het contact plaats in de buitenlucht kans op besmetting is laag Kans om aangereden te

worden door een auto is groter
• Gemeente wil het stoplicht van de voetgangers sneller op groen laten springen bij drukke kruisingen

Mijn advies is prima bij drukte en langdurige contact is de kans groter op besmetting
• Waar moet de gemeente aan denken bij het vaststellen van de looproutes
• Moet de gemeente bepaalde smalle steegjes afsluiten enz enz

Vraag
De inhoudelijke adviezen die ik geef wil het expertteam op landelijkniveau delen Ik vraag me af of dit kan Wie

ondersteunt mijn adviezen Is dit de juiste route

Daarnaast weet ik dat de brancheverenigingen zoals die van moskeeen horeca verloskundigen enz ook

landelijke hygiene infectieadviezen geven voor hun eigen doelgroep Ik betwijfel of zij een deskundige of iemand

van het RIVM hierover raadplegen
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Zie voor meer info https maaksamenruimte nl

In spanning wacht ik uw antwoord af

Met vriendelijke groet

10 2e

10 2e

10 2e

GGD regio Utrecht

10 2a

10 2e

T

M

10 2e

GGD renin Utrecht e mail disclaimer

n vora


